
Minnesanteckningar från Funktionshinderrådets möte med 
Kulturnämnden 20/5 2015. 
 
Närvarande funktionshinderrådsmedlemmar: 
Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad 
Eva Söderbärj, HSO/FUB 
Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 
Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm 
Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 
Sven Arnehed, Neuroförbundet Stockholmsföreningen 
 
 
Kulturnämndens ordförande Roger Mogert (S) inledde med att hälsa alla välkomna varefter 
samtliga deltagare presenterade sig. 
 
1. Roger Mogert (S) tog upp de riktade tillgänglighetsmedlen som en prioriterad investering i 
målet att tillgängliggöra kulturverksamheter.  
 
2. Under den här punkten pratades det om vikten av att satsa brett, på allas rätt att ta del av 
kulturen. Bland annat kommer det att satsas på kultur i ytterstaden. 
 
3. Sophia Granswed (M) tog upp den fysiska tillgängligheten som något viktigt och att satsa 
på de som idag inte tar del av kulturlivet.   
 
4. Roger Mogert (S) uttryckte att barns och vuxnas tillgänglighet är lika prioriterad, ingen ska 
gå före någon annan. 
 
5. Pelle Thörnberg (C) tycker att tillgänglighet är en prioriterad fråga vad gäller mänskliga 
rättigheter. Det ska exempelvis vara en självklarhet för rullstolsburna att ta sig in via 
huvudentrén, ingen ska inte behöva ta sig in via någon bakdörr. 
Gunnar Häger påpekade att Kulturnämndens samarbete med Funktionshinderrådet är en viktig 
del i tillgänghetsarbetet. 
Ann Mari Engel (V) påpekade att tillgänglighet är bra för alla, exempel nyttan av en tydlig 
text. 
 
6.  Roger Mogert (S) påminde om de riktade investeringsmedlen, som togs upp under fråga 1,  
som ska användas till investeringar i kulturverksamheter för att förbättra tillgänglighet, 
textning, pedagogisk verksamhet mm.  
 
7. Pelle Thörnberg (C) tycker inte att det är politikerna som ska bestämma innehållet i 
teaterpjäser eller vilka som ska medverka i dem.  
Ann Mari Engel (V) menar att det är politiker som fördelar kulturstödet och på så vis kan rikta 
det till verksamheterna. 
Det blev en diskussion där flera ledamöter instämde i resonemanget att Stockholm stad måste 
bli bättre på att anställa personer med funktionsnedsättning, det gäller även ungdomar som 
sommarjobbar. 
Roger Mogert (S) tycker att det är ett viktigt påpekande, han menar att vi har levererat dåligt 
vad gäller anställning av personer med funktionsnedsättningar och att vi har en läxa framför 
oss. 
 



8. Det är budgetramarna som styr och nu är de riktade investeringsmedelen inlagda i 
tertialrapport 1 för att säkra tillgänglighetsförbättringar inom vissa verksamheter. 
Vikten av indikatorer diskuterades, siffror och statistik är viktigt då det gäller att förbättra 
målen om tillgänglighet. 
Gunnar Häger tog upp frågan om samarbete mellan kommunerna i kulturfrågor. Flera av 
ledamöterna höll med om att det är något som är intressant och Sophia Granswed (M) 
berättade att hon varit på ett seminarium kring samarbete mellan Landstinget och ett antal 
kommuner i kulturfrågor. 
 
9. Rasmus Jonlund (FP) uttryckte vikten av att tillgänglighetsaspekten finns med i olika typer 
av program. 
  
Berit Svedberg, enhetschef kulturförvaltningen, tycker att samarbetet med 
Funktionshinderrådet är bra, speciellt med tanke på den inventering av tillgänglighet som 
rådet gör. 
 
 
Sammanfattat av Petra Engvall 
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